
ZÁPIS  Z JEDNÁNÍ  ŠKOLSKÉ  RADY 

ZŠ NÁMĚŠŤ NAD OSLAVOU, HUSOVA 579 

KONANÉ DNE 28. 8. 2020 

Přítomni: členové školské rady – Vladimíra Matějková, Ing. Jan Kotačka, Bc. Eva Vadovičová, Mgr. 

Soňa Burianová, Mgr. Darja Němcová 

Omluvena: Jolana Cejnarová 

Další přítomní: Mgr. Věra Špačková  

Program jednání:  

1. Přivítání členů 

2. Schválení výroční zprávy školy 

3. Schválení školního řádu 

4. Schválení úprav ŠVP 

5. Seznámení se stavebními úpravami ve škole 

6. Informace o grantech 

7. Návrhy do rozpočtu 

8. Různé 

Ad 1/ Jednání školské rady zahájila paní Matějková, přivítala všechny přítomné členy. 

Ad 2/ Výroční zpráva školy za rok 2019/2020 byla schválena všemi přítomnými – jednohlasně (5 

hlasů).  

Ad 3/ Dodatek školního řádu byl schválen všemi přítomnými  -  jednohlasně (5 hlasů).  

Ad 4/ Dodatek ŠVP  - volitelný  předmět „Svět kolem nás“-  schváleno jednohlasně   (5 hlasů).  

Ad 5/ Paní ředitelka shrnula práce proběhlé o prázdninách. 

Ad 6/ Paní ředitelka všechny členy školské rady seznámila s probíhajícími granty.  

Ad 7/ Paní ředitelka seznámila všechny členy školské rady s návrhy do rozpočtu – kdy je prioritou 

školy rekonstrukce šaten.  

Pan místostarosta upozornil, že město Náměšť nad Oslavou v posledních letech investuje do budovy 

ZŠ značné finanční prostředky. V posledních dvou letech to byly investice do obvodového pláště celé 

budovy, výměny venkovních schodišť, rekonstrukce WC … V návrhu rozpočtu pro 1. čtení bude 

rekonstrukce střešního pláště nad krčkem školy a chystá se rekonstrukce kuchyně školy. Zřizovatel 

si je vědom, že škola má jako svou prioritu nové šatny, nicméně považuje za nutné nejdříve 

upřednostnit výše uvedené investice.  

Ad 8/ Paní ředitelka všechny seznámila s odchody zaměstnanců z pedagogického sboru, přípravou 

školního roku vzhledem k aktuální situaci a opatřením, s počty dětí, ředitelskými volny.  

Termín příští schůzky je plánován na Den otevřených dveří. 

Zapsala:  

Mgr. Darja Němcová 


